
OBČINA DOL PRI LJUBLJANI 
ODBOR ZA GOSPODARSTVO IN 
TRAJNOSTNI RAZVOJ 
Dol pri Ljubljani 18, 1262 Dol pri Ljubljani 
Telefon: 01/5303 240 
e-pošta:obcina@dol.si 

Številka: 032-0011/2023-29 
Datum:06. l 1.2024 

ZAPISNIK 7. REDNE SEJE ODBORA ZA GOSPODARSTVO IN TRAJNOSTNI 
RAZVOJ Z DNE 06.11.2024 

PRISOTNI: Janez Grilj (predsednik), Tomaž Pogačar, Branko Škarja, Janez Kokalj 

ODSOTNI: Marko Bregar 

Od 5 (pet) članov odbora so bili na začetku seje dne 06.11.2024 prisotni 4 (štirje) člani. Ugotovi 
se sklepčnost. 

Ostali prisotni: Rok Prevc - direktor občinske uprave, Anja Grosar - občinska uprava, člani 
Odbora za družbene dejavnosti in turizem 

Seja se je pričela ob 17 :00 uri, v sejni sobi nekdanje občine, Dol pri Ljubljani 4, Dol pri 
Ljubljani. 

DNEVNI RED: 

1.) Proračun občine 2025 - prva obravnava, 

2.) Odlok o ureditvi mirujočega prometa v lasti Občine Dol pri Ljubljani-druga obravnava 

3.) Vprašanja in pobude članov odbora. 

Stran 1od6 



»- AD i: POTRDITEV DNEVNEGA REDA 7. REDNE SEJE 

Razprava: 
Razprave ni bilo. 

ADiSKLEP: 

Odbor za gospodarstvo in trajnostni razvoj potrdi predlagani dnevni red 7. redne seje. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Janez Grilj, Branko Škarja, Tomaž Pogačar, 
Janez Kokalj). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

»- AD 1 Proračun občine 2025 - prvo branje 

Obravnavan skupaj z odborom za družbene dejavnosti in turizem. 
Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc predstavi predlog Proračuna Občine Dol pri Ljubljani 
za leto 2025 - 1.branje. 

Razprava: 
Janez Kokalj: Se za kolesa »Po kolo« vodi kakšna evidenca? Koliko je izposoje? 
mag. Rok Prevc: Trenutno informacije nimam, izposoj ni veliko, podatek bo priloga k zapisniku 
(priloga: Po kolo - izposoje koles v letu 2024 ). 
Di jana Štraus Svetlik: A k temu skupnemu sistemu izposoje e-koles pa bomo pristopili? 
mag. Rok Prevc: Bomo, smo podpisali, investicija v naši občini je predvidena v letu 2026. 

Dijana Štraus Svetlik: Programski svet se je dobil, ste prejeli zapisnik? 
mag. Rok Prevc: Zapisnik smo prejeli. 
Drago Sredenšek: Zapisnik je prejel župan, to je njegov organ, čakamo na njegove komentarje. 
Mislim, da ni naša stvar, da bi se na ta zapisnik odzvali. Zdaj je to v rokah župana in občinske 
uprave. 
mag. Rok Prevc: V osnovi je bil program kulture potrjen. 
Drago Sredenšek: Spreminja pa se ga potem lahko kadarkoli. 

Janez Grilj: Zakaj so projekti participativnega proračuna 2025 pod infrastrukturo? 
mag. Rok Prevc: Ne vemo še, kaj te projekti bodo, zaenkrat te postavke držijo mesto, nekaj jih 
je bilo potrebno umestiti in nimamo možnosti ostalo oziroma neznano nimamo. 

Drago Sredenšek: glede pločnika v Kamnici, kjer je bilo že porabljenih 5.000 €za raziskavo tal 
ali je to ta postavka? 
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mag. Rok Prevc: Je, pogodbo imamo podpisano z Jernejem Reboljem, da za preostalih 5.000 € 
naredi programsko nalogo. Za enkrat imamo samo idejno zasnovo. Ugotovi ti moramo o kakšnih 
sredstvih se pogovarjamo. 
Drago Sredenšek: Že lansko leto sem na to opozoril, če v enem letu tega ni naredil, potem je 
potrebno izbrati drugega izvajalca. Prosim, da se ne bi zgodilo tako kot se je s cesto v Osredkah, 
kjer se v dveh letih ni zgodilo nič. Prosim za odgovor: Zakaj ni bil opravljen razgovor z lastniki 
za cesto kjer že obstaja? Da ne bo zastalo. 

Branko Škarja: Pri Pločniku in brvi čez Stajski potok piše 15.000 €za projektno dokumentacijo, 
to je najbrž napaka? 
mag. Rok Prevc: Ne, za projektno dokumentacijo. Ocenjeno na podlagi izkušenj. 
Branko Škarja: Menim, da bi lahko gradbeni inženir zaposlen na občini naredil takšen projekt, 
gre za enostaven projekt. 
mag. Rok Prevc: Dokumentacijo mora iz varnostnih razlogov pripraviti projektant, ki ima 
licenco. 
Gregor Pirc: Kaj pa most? Sedaj ni več predviden v proračunu? 
mag. Rok Prevc: Razumeli smo, da ni problem most, ampak razširitev zaradi varnosti peščev. 
Gregor Pirc: Potem pa naj se preveri statika mostu, saj je označena nosilnost 2 toni. Gre lahko 
ta tabla stran? 
Člani odborov predlagajo, da se preveri statika mostu, oceni naj se če je most potrebno popraviti 
ter zagotovi dodatna sredstva za izvedbo brvi in pločnika čez Stajski potok. 

Člani odborov predlagajo, da se na strani države in izvajalca javnega potniškega prometa 
preveri glede subvencioniranja s strani občine. 

Člane odborov zanima, če ne bi bilo smiselno poleg javne razsvetljave v Klečah urediti tudi 
pločnik, iz vidika varnosti bi bilo to bolj smiselno. Verjetno se bo kasneje planiral tudi pločnik, 
glede del pa je bolj smiselno naprej pločnik in potem razsvetljava, ali je v tej postavki predviden 
tudi pločnik? Direktor občinske uprave pojasni, da so predvidena sredstva namenjena le 
razsvetljavi, glede na prejeto ponudbo, bomo preverili tudi možnosti pločnika. 

Drago Sredenšek: Poleg turističnih tabel bi mogoče lahko kaj storili tudi glede oglasnih tabel, 
ki so dotrajane. 

Di jana Štraus Svetlik: Glede protipoplavnih nasipov v Dolu me samo zanima, če bodo na ravni 
države upoštevali našo študijo? Ste dobili odgovor? 
mag. Rok Prevc: Bodo, težava je bolj v tem, ali bodo našo študijo dali tudi v načrt programa in 
potem to tudi izvedli. 

Branko Škarja: Zakaj pa so predvidena sredstva pri 40065 Pokopališče Dolsko predvidena 
sredstva za projektno dokumentacijo? 
mag. Rok Prevc: Nekdo bo moral tukaj pripraviti projekt, mogoče bi lahko to izvedli tudi na 
občinski upravi. V primeru, da ne bi potrebovali sredstev za projektno dokumentacijo se bodo 
ta sredstva umestila drugam. 
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Jože Klemenčič: Nevarnost pri postavki 40192 Delovanje humanitarnih organizacij, da se 
prijavijo tudi drugi, ne le Karitas, predlagam dvig sredstev na postavki, vsaj za 1000€. 

Dijana Štraus Svetlik: Ali bo Vse življenjsko učenje zaživelo? 
mag. Rok Prevc: Razpis iz tega naslova smo izvedli, prijavilo se je Društvo LIPA, ne vem pa 
če se je denar že razdelilo. 

Drago Sredenšek: Bi se lahko tudi pri POŠ Dolsko umestil fitnes na prostem? Da bi bila tukaj 
neka celovita rešitev? Glede na to, da se bo spreminjala tudi okolica KD Dolsko? Da bi bil nek 
celosten rekreacijski prostor. 

Branko Škarja: za katero igrišče gre 41211 Urejanje igrišča pri športni ploščadi Senožeti? 
mag. Rok Prevc: Bomo zadeve uskladili, da bo to jasno. 

Dijana Štraus Svetlik: Kako je glede javne glasbene šole? Je to res javna glasbena šola ali bo to 
imela kakšna od privatnih glasbenih šol? 
mag. Rok Prevc: Predvideni so začetni, zagonski stroški za vzpostavitev javne glasbene šole v 
občini. 

Člane odbora zanima kakšne stroške ima občina s Prostoferjem. Direktor občinske uprave 
pojasni, da so stroški vzdrževanja, zavarovanja in registracije avtomobila ter stroški klicnega 
centra. Prostovoljcem tudi pokrijemo stroške tečaja vame vožnje na Vranskem. 

Branko Škarja: Kaj pa novi most Senožeti-Jevnica? Zakaj ni postavke za naslednje leto? 
Člani odbora predlagajo, da se zagotovi nekaj sredstev za potencialni začetek izvedbe projekta 
v letu 2025. 

Tomaž Pogačar: Kaj pa električne polnilnice, zakaj te postavke ni v proračunu? 
mag. Rok Prevc: Nismo dali v predlog 2025, ker se za enkrat v tej smeri ni še nič odvilo. Bomo 
upoštevali v drugem branju predloga proračuna za leto 2025. 

Gregor Pirc: Glede novoletne okrasitve naj se preveri stanje ... da ne bo tako kot lansko leto, 
bolj malo lučk in od tega veliko takšnih, ki ne delajo. Naj se lučke posodobijo, če ne gre 
drugače. 

Janez Grili: Ali pri novih postavkah upoštevate zapisnike vaških odborov? 
mag. Rok Prevc: Veliko stvari na katere vaški odbori opozorijo, gre preko rednega vzdrževanja. 
Pred pripravo proračuna se vse vaške odbore tudi dodatno pozove, naj predlagajo, kaj je 
potrebno urediti. V letošnjem letu so se na ta poziv odzvali le trije vaški odbori, njihove 
predloge smo poskušali v čim večji meri upoštevati pri prvem branju proračuna za leto 2025. 
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AD 1/1 SKLEP: 

Odbor za gospodarstvo in trajnosti razvoj je obravnaval Proračun 2025 - prva obravnava, 
odbor ugotavlja, da je Proračun 2025 primeren za obravnavo na seji OS. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Janez Grilj, Branko Škarja, Tomaž Pogačar, 
Janez Kokalj). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4 (štirje) člani. 

~ AD 2 Odlok o ureditvi mirujočega prometa v lasti Občine Dol pri Ljubljani -
druga obravnava 

Direktor občinske uprave mag. Rok Prevc predstavi spremembe Odloka o ureditvi mirujočega 
prometa v lasti Občine Dol pri Ljubljani, ki so nastale med prvo in drugo obravnavo. 

Razprava: 
/ 

AD 2/1 SKLEP: 

Odbor za gospodarstvo in trajnosti razvoj je obravnaval Odlok o ureditvi mirujočega 
prometa v lasti Občine Dol pri Ljubljani- druga obravnava, odbor ugotavlja, da je Odlok 
pripravljen in primeren za obravnavo na seji občinskega sveta. 

Sklep JE BIL SPREJET s 4 (štirimi) glasovi ZA (Janez Grilj, Branko Škarja, Tomaž Pogačar, 
Janez Kokalj). 

Pri glasovanju so bili prisotni 4(štirje) člani. 

~ AD 3 Razno 

/ 

Razprava: 

Janez Gril j: Kako je terminsko glede Usada Vrh pri Dolskem? 
mag. Rok Prevc: Zaenkrat je predvideno pol leta. 
Janez Grili: Se bo naredilo kaj na tem, da bi lahko s kmetijsko mehanizacijo tu vozilo? Je obvoz 
res takšen znesek? S traktorjem gredo težko okrog čez Senožeti ali Moravče, da čisto odrežemo 
te dve vasi, bi bilo težko. 
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mag. Rok Prevc: Takšno informaciji smo prejeli danes, da bi bil strošek tako visok. Če bi 
uporabljali neka privatna zemljišča, potem bi potrebovali še soglasja. 
Janez Grili: S te strani bodo sedaj pritiski in vprašanja krajanov. 
Tomaž Pogačar: Če se bo šlo v neko obvozno pot, bo verjetno tudi kakšna tabla: Prevoz na 
lastno odgovornost. 
Janez Grilj: Glede tega bi bilo potreben še kakšen sestanek. 

Tomaž Pogačar: Kako pa je s podaljšanjem linije LPP do Dola ali Dolskega? 
mag. Rok Prevc: Zaenkrat na tem mestu ne bomo nadaljevali. Primestni avtobusi imajo tu 
prednost, kar se tiče časa potovanja. Kar se tiče vozovnic je integriran potniški promet, tako, da 
za uporabnike ni razlike. 

Pri tej točki ni bilo sprejetega sklepa. 

Seja končana ob 18:45. 
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